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* Zastupitelstvo obce Nedomice srdečně zve na poslední letošní veřejnou schůzi. Bude se 

konat v pondělí 12.12. od 19:00 hod. a bude se schvalovat rozpočet obce na příští rok, také 

svazku obcí Cecemínsko a školy. Dále budeme schvalovat znění darovací smlouvy na 

prodloužení vodovodu a kanalizace, projednáme stanovení poplatku za svoz odpadu na příští 

rok. Dále můžeme domluvit vaše požadavky v rámci doplnění programu.  
 

* Ordinace praktického lékaře Všetaty – MUDr. Pávková oznamuje: 

23.12.2022 ORDINACE UZAVŘENA 

27.-28.12.2022 ORDINACE UZAVŘENA - zástup pouze pro akutně nemocné v Ordinaci 

Chrást s.r.o. 

29.-30.12.2022 ZKRÁCENÍ ORDINAČNÍ DOBY-Ordinace do 10:00 hodin 

Je možné očkování proti Covid-19 a proti chřipce. Zajistěte si včas léky na období svátků. 
 

* Oznamujeme, že panu Smolkovi skončila smlouva od úřadu práce a dále pro obec nepracuje. 

Žádáme tímto o vaši spolupráci při udržování čistoty v obci, zejména kolem svých obydlí. 

Poslední dobou se množí stížnosti na psí výkaly v zeleni, kterou si někteří kolem svých plotů 

udržujete a také pohozené odpadky. Jsme rádi, že chodíte po obci na procházky, ale prosím, 

neodhazujte kapesníčky a jiné odpadky, výkaly po svých mazlíčcích poctivě sbírejte. V této 

mravenčí práci si musíme pomoci sami a není to nic náročného, jen udržovat pořádek i na 

ulici, nejen doma. Na technické služby se jen tak nezmůžeme, aby po nás uklízeli, děkujeme 

za pochopení. 

* Svoz odpadu – jak je již uvedeno výše, i pro příští rok zůstane svoz dle velikosti a počtu 

popelnic. Vážení jednotlivých nádob se stále testuje a drhne, pokračujeme ve vyjednávání. Od 

roku 2023 se snižuje norma na produkci odpadu na člověka, již na 180kg ročně. To znamená, 

že do 180 kg na obyvatele platíme cenu za svoz a uložení na skládce obvyklou, vše co je nad 

tento limit se zpoplatňuje přirážkou. V roce 2021 jsme měli produkci hodně nad 

200kg/občana. Také od nového roku budeme platit za svoz a likvidaci papíru, dosud byl svážen 

zdarma. Dále od nového roku do směsného ani velkoobjemového odpadu nesmí příjít dřevo, 

dřevěné materiály, musí se sbírat separátně. Pokračujeme v přípravách pozemku v kravíně – 

řešíme stavební povolení na vjezd ze silnice, Tonda pozemek dvakrát vykácel a vysekal, přes 

léto se pálilo, teď jsme začali s trháním velkých pařezů a likvidací odpadu. To potrvá jistě 

celou zimu, co finance dovolí. 
 

* Ráda bych vás také seznámila s probíhající výstavbou nových domů, abychom ty nové 

občany začali postupně vstřebávat a poznávat  V lokalitě Na Pískách již máme první 

kolaudaci – čp. 120, rodina Neradných. Je to ten druhý nízký dům od hlavní silnice. Chystá se 

i kolaudace druhá – pan Brada z prvního nízkého domu, zřejmě dostane čp 121. Obě rodiny 

zde již bydlí, stejně tak Benešovi, vlevo na konci ulice. Stavět se již začalo i naproti kravínu, 

ostatní parcely žádají o stavební povolení. Pozemky za strouhou, tedy za potokem, se začínají 

prodávat. Výstavba nové trafostanice pro tuto lokalitu se zpožďuje. 

 

* Vánoční dovolenou na úřadě letos čerpáme od 19.12. – 30.12.  


